**DO NOT REPLY TO THIS EMAIL**

Dear {FirstName} {LastName},

Your myTaSK account is now ready for use!

You can log-in to your account at http://easydatame.appspot.com/login using the following credentials:

Your myTaSK website account is: {WebsiteName}
Your username is: {EmailAddress}
Your password is: {Password}

IMPORTANT: You will need to complete two additional steps before using myTaSK:

First: Setup your myTaSK website so that it knows the mobile numbers of the devices that are authorized to connect to it, and the usernames/passwords of any website users other than you.

Second: Download myTaSK mobile app to your mobile device(s) and set it up to connect with your myTaSK website.

Please go to www.doforms.com/support/setup for detailed step-by-step instructions on completing this two-step process.

If you encounter problems, please go to http://www.mytask.me/contacts.

Thank you for using our product!
Your myTaSK Customer Service Team



**ПОЖАЛУЙСТА, НЕ ОТВЕЧАЙТЕ НА ЭТО ПИСЬМО**

Уважаемый (ая) {FirstName} {LastName},

Ваша учетная запись myTaSK готова к использованию!

Вы можете войти в систему по этой ссылке http://easydatame.appspot.com/login с помощью параметров:

Учетная запись сайта myTaSK: {WebsiteName}
Имя пользователя: {EmailAddress}
Пароль: {Password}

ВАЖНО: Прежде чем использовать myTaSK, Вам необходимо выполнить два действия:

Первое: Настройте в учетной записи myTaSK номера мобильных устройств, которые будут подключаться к ней, а также имена и пароли всех ее пользователей.

Второе: Загрузите мобильное приложение myTaSK на Ваше(и) мобильное(ые) устройство(а) и настройте приложение для подключения к Вашей учетной записи myTaSK.

Подробная пошаговая инструкция по выполнению этих действий находится по адресу www.doforms.com/support/setup.

Если возникнут какие-либо проблемы, пожалуйста, пройдите по ссылке http://www.mytask.me/contacts.

Спасибо за то, что пользуетесь нашим продуктом!
Служба клиентского сервиса myTaSK


